
   

 

PŘEJI VŠEM DO NOVÉHO ROKU VLASTNÍ NÁZOR
 A NEPODLÉHAT MANIPULACI MEDIÍ 

Rok  2021  se  naplnil.  Tak,  jako  si  nedávám  žádná
předsevzetí, tak také nerad dělám drama z bilancování. To
neznamemná, že bych si neudělal stručný přehĺed, co se
povedlo a co ne, ale abych tzv. plakal nad rozlitým mlékem,
v tom nevidím žádný smysl. Myslím, že je přebilancováno a
výsledek  je  vždy  dán  tím,  čeho  chce  ten  či  onen  tzv.
komentátor-manipuilátor  veřejného  mínění  dosáhnout  a
falešného ronění slz, či oslav jsou tisícovky. Antikomunisty
nepřesvědčím a nedávám si to za cíl, mohu očekávat jen

další  várku  hrubých  výpadů,  případně  stupidních  obvinění  a  obyčejný  člověk  nad
komentováním  dávno  mávnul  rukou,  protože  tomu  stejně  nevěří  a  spíše  řeší  co
nepříjemného ho zase čeká.
Jsou ale události a situace, které mne stále trápí nejvíce a řekl bych trvale. Jednak je
to morální stav téhle společnosti. Nechci se nikoho dotknout a už vůbec někoho urazit,
ale obecně  nazíráno se pod českým národem prolamuje led.  Zatracujeme vítěze a
klaníme se poraženým a nikde nablízku nevidíme ani ono pomyslné stéblo, jehož se
tonoucí  v  nouzi  chytá.  Je  to  věcí  ztracené  morálky  nebo  ztráty  historické  paměti
národa?
Hovořím-li o morální krizi, na myslí mám především jakýsi handl vlastního uvažování
za iluzorní život v pochybném (protože propůjčeném) blahobytu. Jednoduše řečeno -
aby  se  někteří  (není  jich  zrovna  málo)  měli  dobře,  dobrovolně  se  vzdali  tvorby
vlastního názoru, za něhož naivně  vydávají ten, který jim čtyřiadvacet hodin denně
neomaleně servírují média, někteří politici a všichni ostatní z dlouhé řady těch, kteří
mají za úkol vytvářet a formulovat veřejné mínění obyvatelstva.
Nejsme v tomto ohledu žel výjimkou, více či méně se tak děje v mnoha místech světa.
Proto je svět  takový, jaký je. Příliš  často na pokraji války, příliš často v krizi. Ztráta
morálních zábran, ztráta národní identity,  to  je hrozba, která je před lidmi a kterou
někteří  přirovnávají  k  době  pádu  "říše  římské".  Je  opravdu  lépe  mlčet  a  býti
poslušnými jen kvůli  nějakým momentálním, pomíjivým výhodám? Proč je tak velká
mlčící většina? Tady se o menšině nikdy nemluví. Odpovězte si každý sám.
Část  společnosti  severu  a  západu  jako  taková  vede  laciný,  abych  tak  řekl,
bezpřekážkový život, živící se surovinami z východu a jihu. Laciný v kontextu toho, že
mnoho nevytváří, že čeká, co dostane. Ano, dostane, ale musí být hodná. V opačném
případě  se také můžeme dočkat prázdných obchodů,  poněvadž to, co v nich je na
pultech, "vytvořil" vesměs někdo jiný za hranicemi naší země.
Konec konců, první řádná facka již přišla. Dramatické a hlavně z hloupého rozhodnutí
vzešlé zdražení energie a plynu je ránou jako z děla.  Nejen ránou, ale především
varováním,  co  dalšího  by  se  mohlo  dít,  kdyby  občan  začal  okázale  projevovat
neposlušnost  (přitom  stačilo,  že  někdo  vymyslel  emisní  povolenky  a  jiný,  že  plyn
nebudeme kupovat od majitele zdroje, ale od překupníka - jak prosté, že?). Řešením
je přece to změnit. Nedostanete levnější maso, protože jste se vzdali vlastního chovu
a výroby, pečivo, mléčné výrobky, ovoce, zeleninu, hygienické potřeby... vše je možné,
nikoli vyloučené.
Smutné  je,  že  pořád se  u  nás  vyskytuje  mnoho takových,  kteří  právě  pod  vlivem
mediálně tvořeného "vlastního" názoru klidně budou tvrdit, že raději nebudou jíst, topit
a svítit, jen aby se k moci nedostali komunisté nebo aby to či ono nebylo z Ruska nebo
dokonce z Číny. Sám jsem zvědavý, jak dlouho tento podivný názor ještě vydrží ve
společnosti rezonovat.
Co si přeji do nového roku? Aby se lidé tak snadno nevzdávali práva na svůj názor,
resp. aby si ho nenechávali za svůj názor vnucovat, aby přemýšleli. Těm, které mám
obecně na mysli, přeji, aby se jim to podařilo. Vám všem potom pevné zdraví a nervy.
Obojí budeme potřebovat v míře vrchovaté...        .                                 Vojtěch  Filip

Dezinformace  po  halíkovsku           .
Vánoční  svátky  jsem  trávil  tradičně  a  snažil  jsem  se  tedy
vyhnout  všem  obtěžujícím  informacím,  reklamou  počínaje  a
dezinformacemi konče, žel neměl jsem úplně štěstí. Na Druhý
svátek  vánoční  mne  nadzvedl  ze  židle  rozhovor  s  Tomášem
Halíkem na seznamzpravy.cz. Jeho odpovědi,  to  je něco jako
typická ukázka profesionální výroby dezinformací. Řekl, že mu
letos nejširší možný úsměv na tváři, takříkajíc od ucha k uchu,
vykouzlil  pád KSČM v podzimních volbách.  Co jiného od něj
čekat, má prostě rád bližního svého. Něco jiného ovšem ukázal,

když s »pochopením pro lidské osudy a utrpení« řekl - cituji: »…předchozí vláda svou
amorální korupcí voličů tragicky zadlužila náš stát na generace a že těžkosti, které z
velké části současná opozice zavinila, teď bude zneužívat s vidinou, že demagogií se
znovu dostane k moci...« To už pro mne byla hodně silná káva a zvedalo mne to z
gauče (neseděl jsem na židli). Raději jsem s reakcí čekal, abych nepsal žalovatelné
výroky.  To  už  není  neznalost  nebo  hloupost,  to  je  čistá  schválnost  a  lež.  Musím
zdůraznit, že státní dluh České republiky více či méně nepřetržitě bobtná zhruba od
roku 1997 (důkazy netřeba složitě vyhledávat, stačí se podívat na zákony o státním
rozpočtu,  a kdo nemá rád Sbírku zákonů,  může třeba i  na Wikipedii). Gigantických
rozměrů státní dluh dosáhl dávno před covidovou pandemií a bylo to velmi brzo po
výprodeji  státního  majetku  v  podivných  privatizacích,  jejichž  hořké  plody  sklízíme
dosud. Jinak řečeno - v normálních podmínkách, kdy všechny české vlády zadlužovaly
tuto zemi jaksi z principu, tzn. na příkaz »shora«. Tento fakt ovšem kněz Halík zamlčel,
protože  se mu samozřejmě  nehodil.  On na svých  bedrech odpovědnost  v  časech
nouzových stavů  a  lockdownů  nenesl.  Nehodnotím relevantnost  protipandemických
opatření Babišovy vlády, objektivně však nelze přehlížet, že stejná či podobná opatření
zaváděly všechny státy všude ve světě, nezřídka ještě razantnější, než tomu bylo u
nás. Čili  obvinit předešlou vládu z jakéhosi hazardu je bez skutečné analýzy totální
manipulace. Stejně jako Halíkovy chvalozpěvy na hnutí Milion chvilek pro demokracii,
jejichž  veřejné  aktivity  a  zpochybňování  voleb  s  »ohromnou  radostí«  hodnotí

jako »záslužnou  aktivizaci  občanské
společnosti«. Pokud by dnes 

někdo jako »záslužnou aktivizaci  občanské společnosti«. Pokud by dneso zpochybnil
výsledek voleb, kdy vládní pětikoalice zastupuje jen 28 % oprávněných voličů, to by byl
hned na pranýři.  »Více  zodpovědnosti,  slušnosti  a  odbornosti...« -  právě  to  očekává
Tomáš Halík od nové vlády. Zda zmíněná slova myslí opravdu vážně, nevím. Já jsem si
ale jist, že právě ZODPOVĚDNOST, SLUŠNOST a ODBORNOST je tím zásadním, o
čem lidé ve vztahu k vládě silně pochybují.                                          Vojt ěch Filip

.Dialog, ne konfrontaci!
Věty, které se objevují téměř každodenně ve sdělovacích prostředcích: „Rusko obkličuje
státy  NATO.“  „Rusko  posiluje  svou  přítomnost  na  ukrajinských  hranicích.“  „Rusko
připravuje na začátku příštího roku další agresi.“ Doprovázeny jsou silnými vyjádřeními
USA, NATO a EU, že Rusko za svou politiku tvrdě zaplatí. Situace se nezměnila ani po
jednání mezi prezidenty Vladimirem Putinem a Joem Bidenem.
Představitelé politických stran „pětky“, z kterých se skládá nová česká vláda, poslušně a
hlasitě protiruské postoje podporují, v mnoha ohledech se dokonce snaží agresivitou a
výhrůžkami je překonat. Jako by už seděli na panduru a vedli naší armádu směrem na
Moskvu. Zatím podpořili, i s bývalou vládou ANO 2011 a ČSSD, vyslání 150 ženistů na
hranice  Polska s Běloruskem. Byť  k  tomu nakonec nedošlo,  je  to  jistě  jen začátek.
Válečná propaganda a vyvolávání nenávisti k Rusku jedou na plné obrátky, bez ohledu
na skutečnost, že je to dle současného trestního zákoníku trestný čin (§§ 406 a 407,
které se týkají přípravy a podněcování útočné války).
O tom, že se ruská armáda pohybuje na rozdíl od armád NATO na svém výsostném
území,  se  nemluví.  Že  USA a  jeho  spojenci  vybavují  ukrajinskou  armádu  moderní
technikou, také moc ne. Stejně tak se nemluví o útlaku ruské menšiny na Ukrajině, které
dokonce  zakázali  používat  vlastní  jazyk,  a  ani  o  veřejně  projevované  aktivizaci
fašistických sil na Ukrajině. Téměř se již nemluví o mírových Minských dohodách z r.
2015 a o tom, kdo je porušuje. Musí se  mlčet o tom, že ne Rusko obklopuje státy
NATO, ale že státy NATO a zejména USA obkličují dlouhodobě Rusko se záluskem na
jeho zdroje. Mapky vojenských základen to dokazují s neúprosnou jistotou.
Komunisté dlouhodobě požadují vystoupení České republiky z NATO a říkají jasně:
ANO rovnoprávným vztahům mezi zeměmi, NE domácím i zahraničním válečníkům!
ANO dialogu a míru, NE konfrontaci a válce!
ANO kolektivní bezpečnosti a plnění Minských dohod, NE válečným paktům vč. NATO
ANO využití naší armády při obraně ČR a při přírodních a podobných katastrofách, 
NE zahraničním misím bez mandátu RB OSN a proti zájmům České republiky!

Nastupující rok tygra                   
Nadcházející  rok  2022  bude  v  důsledku  nakumulovaných
problémů  během  pandemie  pravděpodobně  poměrně
problematický  až  konfliktní.  S  koronavirem  se  bude  muset
vypořádat celý svět, přičemž zatím není lepší cesty než očkování
co nejvíce osob. Jinak bude zbytečně umírat mnoho lidí a mnozí
další  budou mít  těžký průběh nemoci.  A státní  rozpočty  budou
ještě  více  v  deficitu.  Opačnou  cestou  je  výrazné  progresivní
zdanění  firem  s  největšími  zisky  a  osob  s  největšími  příjmy  a
majetky,  společně  se  zrušením  daňových  rájů.  Podle  čínského
kalendáře bude od 1. února probíhat nový rok ve znamení tygra,

což může být symbolicky vnímáno jako nástup čínské ekonomiky na pozici číslo 1 v
řadě  oblastí.  USA se budou více snažit  zůstat  na světové špici  i  za  cenu eskalace
napětí na mezinárodní úrovni. Ať už se bude jednat o vztah k Rusku nebo Číně. Evropa
se bude potýkat s nárůstem energetické krize, pokud Německo nepřehodnotí svůj vztah
k jaderné energetice a pokud jednotlivé země neupřesní, jak se vyrovnat s New Green
Dealem.Na domácím poli bude nastupující rok ve znamení politiky nové vlády, která je
pokračováním asociální a zkorumpované vlády z roku 2013, tentokrát jen v silnějším
neokonzervativním nátěru. Nová pravicová vláda má v sobě navíc mnoho lidí, kteří jsou
vysloveně bezpečnostním rizikem (Lipavský, Langšádlová, Rakušan a další) pro naši
zemi pro své antiruské a antičínské postoje. To bude do budoucna ohrožovat stabilitu
mezinárodních  vztahů.  Pokud půjde  o řešení  energetické  krize  na  našem území,  je
nutné, aby napříště existoval jen jeden výhradní (státní) dodavatel, a rovněž je nutné
pod stát převzít  i  základní kritickou infrastrukturu -  vodu,  uhlí,  silnice,  železnice atd.
Rovněž je třeba neideologicky podpořit rychlou výstavbu nových jaderných bloků.Bude
skutečně co řešit. Rok tygra bude výzvou! Jan KLÁN, předseda OV KSČM Kutná Hora

Kultura v koali ční smlouv ě? Sliby - chyby?
Jaká  bude  budoucnost  kultury  pod  novou  vládou?
Zatím  známe  jen  koali ční  smlouvu...  Jaký  je  na
p říslušné body v kultu ře názor KS ČM?
Snaha  dosáhnout  1%  výdajů  na  kulturu  bez  výdajů  na  církve  je
chvályhodná,  stejně  jako  body  směřující  k  větší  podpoře  živého
umění i  hmotného dědictví,  ale je to již dlouhodobé vábení,  které
nebylo ani za vlád současných skoro již vládních stran realizováno,
chybí  naprostá  zmínka  třeba  o  potřebných  víceletých  grantech.
Navíc dnes více než kdy jindy by mělo platit spíše heslo, že kolik

dáme na zbrojení, tolik by měla dostat kultura, protože budoucnost země přece neleží
na bodácích…Také zaklínadlo vícezdrojového financování nebude fungovat, pokud se
do systému nedostane více  peněz,  sponzorství  je  i  dle  italského modelu  jen  malou
náplastí.  Pokud  navíc  vláda  prosadí  status  veřejnoprávní  instituce  v  kultuře  v
parametrech, jaké prosazovaly dosud nové vládní strany, bude to znamenat i ohrožení
jistot  zaměstnanců  a  kupodivu  menší  platy,  jak  ostatně  varují  dlouhodobě  i  odbory.
Spolupráce se školstvím je samozřejmě nutná, ale proklamací již bylo skutečně dost,
konkrétní projekty jako třeba Kultura pro školy ve smlouvě chybí.Úplně chybí ochrana
českého jazyka a národní kultury, velký význam je dán tzv. nezávislosti médií a zapojení
Senátu do kontroly,  je důležité se zřejmě synchronizovat se strýčkem Samem a jeho
přáteli... Téma zpřístupnění kultury je také neřešeno, přitom celé skupiny občanů na
kulturní vyžití prostě nemají, natož na vlastní kulturní tvorbu.Budu s napětím sledovat,
jak se body z koaliční smlouvy zohlední v programovém prohlášení. A budu sledovat
samozřejmě  i  reálné  kroky nové  vlády.  Kultura  totiž  nesmí  zůstat  popelkou.  Zatím
popelkou není ale jen v prázdných a vábivých slovech...                    Štefek Zdeněk
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Olympiáda  v  Číně  jako  sportovní  svátek  nebo
nenávist?

Zimní olympijské hry v Číně se už blíží, proběhnou 4. až 20. února
2022.  Český velvyslanec  v  Pekingu  Vladimír  Tomšík  se  v  této
situaci  zachoval  velice  profesionálně  diplomaticky  a  moudře.
„Prezident (Zeman) mi řekl,  že pokud se nebude moci zúčastnit
zimních  olympijských  her,  tak  mě  prosí,  abych  z  pozice
velvyslance  vynaložil  všechny  své  síly  na  podporu  zimních
olympijských  her“  uvedl  velvyslanec  v novinách  Beijing  Daily.
Čínský  tisk  informoval,  že  prezident  Miloš  Zeman  na  zimní

olympijské hry kvůli svému zdravotnímu stavu sice bohužel nemůže osobně přijet, ale
olympiádu podporuje. Ostatně proč by měl olympiádu ideologicky zatěžovat, když je to
sportovní svátek, kde se setkávají  sportovci  z mnoha zemí. Olympiáda přispívá ke
spolupráci lidí z mnoha zemí a přináší nezapomenutelné sportovní a estetické zážitky.
Přestože  bývá  v  posledních  desetiletích  až  příliš  spojována  s  reklamou,  řada
organizujících  zemí  se  snaží  hlavně  o  podporu  sportu  a  mezinárodní  kooperace.
spojována s reklamou, řada organizujících zemí se snaží hlavně o podporu sportu a
mezinárodní kooperace.
Bohužel se velvyslanec dostal pod palbu kritiky pravicových politiků, kteří jsou natolik
nenávistní, že je možné, že budou chtít  olympiádu politicky bojkotovat podle svého
amerického vzoru. Budou se chtít jako pudlík  lísat k noze svého pána. Však to již
známe z minulosti. Dosti to připomíná dřívější éru, kdy se jednou rozhodly olympiádu
bojkotovat  nejprve  USA (1980  v  Moskvě)  a  poté  recipročně  SSSR  (1984  v  Los
Angeles).  Vracíme  se  zpět  v  čase  do  doby  studené  války?  Bohužel  se  asi  dnes
dostáváme do fáze, kterou můžeme nazvat studená válka 2.0.
Nový  ministr  zahraničních  věcí  Jan  Lipavský  (Piráti),  který  platí  za  nedouka  a
dogmatika,  a poslušní  sinofobní  pudlíci  ze  Sinopsis (což je umělý projekt,  který je
finačně  podporován z USA),  kteří  jsou placeni  ze  zdrojů  USA, se obvykle  snaží  o
vyvolávání  žabomyších sporů  s  Čínou.  Předpokládám, že  si  brzy z  teplíčka svého
domova  za  pecí  statečně  přisadí  i  proti  olympiádě.  Také  čeští  Tchajwanci  jistě
nezůstanou  pozadu:  udatný  primátor  Prahy  Hřib,  který  obdivoval  rusobijce  a
velekultivovaného  řeporyjského  starostu  Novotného,  spolu  se  senátorským
Napoleonem Vystrčilem se určitě velice brzy vyjádří pro bojkot olympiády. Ostatně co
jiného čekat od ideologických zaslepenců  a dalších podivínů,  kteří nechápu hrozby
současného globálního světa a jen opakují staré chyby studenoválečné konfrontace.
Mnoho lidí si ale nenechá sportovní svátek zkazit. Už se spolu s nimi těším, až budu
olympiádu na své obrazovce sledovat.                                                             Jan Klán

 PÍŠETE NÁM 

 Je NATO mírovým paktem , nebo paktem válečných zločinců ?
Zdroj    in Novinky , internet   

USA - " Za smrtí civilist ů, tajná jednotka USA "

2014  -  2019  v  Sýrii  --  desítky  tisíc  bombových  a  raketových  útoků  --  proti  tzv.
Islámskému státu. Narůstal počet c i v i  l  n í  ch obětí.  Vojáci  USA tam ve velkém
porušovali armádní předpisy. Chybné údery. Bez důkazů útoky, nebyl důvod. V Sýrii 10
x více o b ě t í než ve 20 let trvající válce v Afghánistánu. Útoky na hustě o s í d l e- n
é  oblasti. P e n t a g o n  dotazy amerických médií o d m í t l komentovat . 

   Moje glosa. Ano, vážení občané pravdoláskového Česka, toto je další smutná prav
-da o zločinech amerických žoldáků  páchaných v cizích zemích. ČR je h r  d ý m 
členem zločinného NATO paktu. A já se vás ptám, sebeláskaři, sametoví separatisté ,
disidenti, havlisté, co sami sebe neustále velebíte, jste opravdu rádi, že jsme dnes,
díky vám, v tom americkém, zločinném, NATO paktu? Bez důvodů vraždit civilisty i
děti, v cizích zemích, to se vám líbí? Jste za to na sebe hrdí? K takovým zločincům
chcete  patřit?  Chcete  patřit  k  těm  americkým  lhářům, vrahům  d ě  t  í  ,  co  se  ve
skutečnosti  s  teroristy v  blízkovýchodních  zemích přátelí,  bratříčkují  a  obchodují  s
nimi? Možná vy, ale rozhodně ne my! My, mírumilovní občané Česka, k těm válečným
zločincům rozhodně patřit n e ch c e m e! Taková válečná svinstva páchali němečtí
nacisté v 2.  svět.válce.  Konečně  p  r  a  v  d a o zločinech amerického NATO paktu
vyplouvá na povrch a usvědčuje vás z toho, co jste zač , stojíte li na na jejich straně.
Dnes všechna svoje válečná zvěrstva velebíte a z  mírového Ruska a Číny děláte
zločince a vyvrhele . 

   Jediné  co  USA závidím,  je  část  inteligence,  která  hledá  v  Americe  pravdu  o
zločinech  jejich  krvavého  neonacistického  Pentagonu  a  Bílého  domu,  s  fasádou
potřísněnou krví  nevinných lidí.  Naše česká inteligence lidsky zdegenerovala,  svůj
intelekt poztrácela a znovu nenabývá. Ta naše česká, rádoby, inteligence rozhodně
žádnou pravdu nehledá. Ti jen jako hlupáci skáčou na " špeky ", na lži, těm prolhaným
americkým  vrahům  civilistů,  vrahům  dětí.  Když  před  časem  generál  pan  Blaško
prohlásil,  že  NATO pakt  je  zločinecká organizace,  tehdy jsem si  říkala :  "  To pan
generál přehnal." Dnes mu dávám , bohužel , plně za pravdu . Svět  /OSN , UNICEF,
Červený kříž  aj./ by měl žádat USA, EU, NATO pakt, aby za svoje současné válečné
zločiny, vraždy nevinných civilistů v cizích zemích přijaly odpovědnost.  Za podobné
válečné zločiny stáli  němečtí  nacisté  po  2.  svět  válce  před soudním tribunálem  v
Norimberku.  /Ovšem  už  tehdy  se  tam  formovalo  vřelé  přátelství  Američanů  s
německými nacisty. Vrána k vráně sedá - rovný rovného si hledá, a našel./ Co na to
říká  naše  eurokomisařka  paní  Jourová  ?  Vypadá  to,  že  v  EU  hájí  práva  těch
novodobých neonacist . Hájí právo na jejich války, právo vraždit nevinné lidi v cizích
zemích . Tzv . Mírové mise nezjednávají mír v zemích nepokoj , ale naopak , stav v
těch  zemích  jen  a  jen  zhoršují!   To  je  můj  osobní  názor,  za  kterým  si  plně
stojím .                                                                                           Eva Dolejšová 

 Nehorázný skandál české diplomacie v OSN!                         
V sobotu dopoledne 18.12.2021 byl uveden do funkce nový ministr zahraničních věcí 
ČR Jan Lipavský /zvolen za Piráty/ a hned mu přistál na stole k řešení choulostivý 
problém, který se neměl dostat do českých medií a před oči české veřejnosti! 

Jde o skandální hlasování českého zástupce ve Valném shromáždění OSN!
Několik  dní  před nástupem nového ministra zahraničí  ČR do funkce,  konkrétně  ve
čtvrtek  16.12.2021  se  hlasovalo  na  Valném  shromáždění  OSN  v  New  Yorku  o
schválení  Rezoluce  VS  OSN,  která  odsuzuje  glorifikaci  nacismu,  neonacismu,
rasismu, xenofobie a rasovou diskriminaci!
Demokraté všech stran držte se! 
Představitel  České republiky v  OSN v New Yorku se zdržel!? Nehlasoval  pro tuto
rezoluci! Stejně jako představitelé členských zemí NATO a několika další spřízněných
či vazalských zemí, jako Austrálie, Japonsko, Moldova, Monako, Samoa, aj. 

Pouze USA a Ukrajina hlasovaly proti navržené rezoluci!
Všichni asi tuší, že právě Ukrajina podporovaná západem je nyní centrem nacistické
propagace. Propagace  Stepana  Bandery  válečného  zločince  odsouzeného
Norimberským tribunálem k  trestu  smrti,  že  zde pořádají  marše nacistické bataliony
AZOV,  Pravý  sektor  aj.  Obdobné  je  tomu v  zemích  Pribaltiky,  např.  v  Estonsku  a
Lotyšsku kde 76 let po II. Světové válce pochodují ulicemi hlavních města příslušníci
bývalých esesáckých divizí – SS – Wafen, které bojovaly proti tehdejšímu SSSR a jeho
Rudé armádě!
Fašismus je jeden ze směrů podporovaných západem v těchto zemích, především na
Ukrajině, vůči současné Ruské federaci!
Oficiální proklamovaná česká politika je však jiná! Každý občan náhodně zastavený na
ulici  by  Vám  odpověděl,  že  Česká  republika  jednoznačně odsuzuje  fašismus  a
nacismus, jejich glorifikaci! Ovšem česká lokajská proamerická diplomacie - ne! 
A tak, když si poskládáme věci k sobě dohromady, vidíme obludnost české, a současně
i sociálně - demokratické zahraniční politiky naší země. Ministr zahraničí Kulhánek /z
ČSSD/, který skončil ve funkci ministra až po tomto hanebném hlasování v OSN, štědře
financoval z peněz ministerstva běloruskou opozici na našem území, která se netají tím,
že chce svrhnout běloruský režim. To nelze nazvat jinak než zasahování do vnitřních
záležitostí cizího státu a napomáhání barevné revoluci v Bělorusku!
Ministr  Kulhánek  aktivně  vystupoval  po  celou  dobu  proti  Ruské  federaci.  A ministr
Kulhánek není proti propagaci a glorifikaci fašismu a nacismu!
Kulhánek  se  ukázal  jako  politická  loutka  řízená zahraničními  silami,  prosazující  cizí
zájmy! A ne skutečné národní zájmy České republiky! 
Nový ministr by měl tyto jeho aktivity správně ocenit a vyrazit s Kulhánkem v diplomacii
dveře! Je to člověk nebezpečný této zemi, jehož lokajství a ohebnost nemá obdoby! Je
to člověk, který neustále přiléval v zahraničí olej do válečného ohně na východ od naší
země!
Uvidíme, jak se s tím nový ministr zahraničí popasuje!                               Internet

Šance pro jádro, Dukovany a Temelín žijí!
Evropská  komise  je  pro  za řazení  jádra  a  zemního
plynu  za  ur čitých  podmínek  na  seznam  zelených
investic,  což  dlouhodob ě  požadovala  mj.  ČR.  Plány
Bruselu, který chce dát investor ům návod, do jakých
technologií  se  vyplatí  vložit  peníze,  ale  kritizují  mj.
některé ekologické organizace.      »Evropská komise
vzala v potaz vědecké expertizy, současný technologický

pokrok i to, že přechod (k čisté energetice) bude pro jednotlivé členské státy znamenat
rozdílné výzvy. Komise si proto myslí, že zemní plyn a jádro sehrají roli jako nástroje v
přechodu  k  budoucnosti  založené  převážně  na  obnovitelných  zdrojích,« píše  se  v
tiskové zprávě EK.
Komise dá podle návrhu zelený status těm novým blokům jaderných elektráren, které
získají povolení pro stavbu nejpozději v roce 2045. To by ČR umožnilo postavit nové
bloky jaderných elektráren Dukovany či Temelín.
Podle ministryně životního prostřední Anny Hubáčkové možnost využít jádro a plyn po
přechodné období  jako náhradu uhlí  umožní  ČR postupně  přejít  na  klimaticky čisté
zdroje. Návrh Evropské komise přivítal i bývalý premiér Andrej Babiš. »Je to věc, která
je pro nás důležitá. Není možné, aby jádro a plyn byly energie, které by nikdo nechtěl
financovat. To by pro nás byla katastrofa,« řekl Babiš.
Energie z jádra, při jejíž produkci sice nevznikají skleníkové plyny, ale celosvětově ještě
není  vyřešené  dlouhodobé  uskladnění  vyhořelého  radioaktivního  paliva  (jako  první
s řešením přišel Rosatom, což Západu nevoní), stojí v centru těchto debat. Pro odpor
Rakouska, Německa a několika dalších zemí se skupině projaderných států v čele s
Francií nepodařilo prosadit do závěrů prosincového summitu v Bruselu, aby EK jádro na
soupis  zelených  investic  zařadila.  Na  zařazení  zemního  plynu  na seznam zelených
investic naléhaly země jižního a východního křídla Unie, a zejména Německo, největší
země  sedmadvacítky,  která  plánuje  do  konce  letošního  roku  skoncovat  s  výrobou
elektřiny z jádra. Zemní plyn vytváří  emise ve zhruba poloviční míře,  než je tomu v
případě  uhlí.  Tři  čtvrtiny  zemního  plynu  spotřebovaného v  EU se dováží,  nejvíce  z
Ruska.
Členské státy sedmadvacítky se mají k návrhu vyjádřit do 12. ledna. Spadl by pod stůl,
kdyby se proti  němu vyslovilo nejméně 20 zemí s nejméně  65 % obyvatel EU nebo
alespoň 353 europoslanců. To je podle agentury DPA nepravděpodobné.
Nejvíc proti křičí Rakousko, které hrozí žalobou, a rakouská pobočka Světového fondu
na ochranu přírody (WWF) uvedla, že označení plynu a jádra za zelené technologie
povede »k miliardovým investicím do odvětví poškozujících klima«.
Návrh Evropské komise odmítají i některé další ekologické organizace. »Pokud bude
Evropská  unie  považovat  jadernou  a  plynovou  infrastrukturu  jako  udržitelný  zdroj
energie, dá tím státům svolení ke greenwashingu (šíření dezinformací ohledně snahy o
ochranu životního prostředí) a k nesmyslnému utrácení veřejných peněz na obrovské a
drahé projekty, které nás uzamknou v současném fungování energetiky,« uvedl podle
ČTK mluvčí české pobočky Greenpeace Lukáš Hrábek.
Naopak  populistický předseda vládní  krajně  pravicové strany Liga  Matteo  Salvini  se
nově vyslovil pro návrat Itálie k jaderné energii. Strana je podle něj  připravena sbírat
podpisy pro referendum, které by tento krok umožnilo, informují tiskové agentury…
Roman Janouch
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Všem členům, kteří v měsíci lednu oslaví svá životní
jubilea,   děkujeme za jejich práci pro stranu a do dalších

let přejeme oceán štěstí, moře lásky, řeku přátelství,
pramének naděje  ani kapku zklamání a k tomu velký

kopec zdraví a  do  dalších  let  pohodu a spokojenost v
osobním  i rodinném životě.  OV KSČM 


